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Zápis ze zasedání Školské rady při SPŠ ST v Praze 
ze dne 10. 10. 2024 

 

Přítomni: Ing. Šárka Šmejkalová, Ing. Jiří Janecký, Michal Koudelka, David Šoun, Alžběta 
Holíková, Viktor Procházka 

Program: 
1. Zahájení schůze školské rady a představení nových členů, zástupců zletilých žáků. 
2. Seznámení s programem zasedání – program je archivován u předsedy ŠR. 
3. Hlasování – předsedou školské rady zůstává Ing. Jiří Janecký (zvolen všemi hlasy), 

místopředsedou byla zvolena Ing. Šárka Šmejkalová (všemi hlasy) 
4. Školní parlament – Alžběta Holíková informovala školskou radu o zahájení činnosti Školního 

parlamentu SPŠ ST Panská. 
5. Průběh voleb do školské rady – na MŠMT je v současné době projednáván návrh na možné 

hlasování nezletilými studenty i jejich zvolení – členové školské rady tento návrh vítají. 
6. Elektronické omlouvání absence žáků zákonnými zástupci – je realizováno od začátku 

tohoto školního roku a funguje výborně ke spokojenosti učitelů, rodičů i žáků.  
7. Certifikát z AJ nahrazující ústní maturitní zkoušku – ze strany studentů trvá snaha o 

úpravu výuky v případě získání certifikátu. V tomto školním roce k žádné úpravě či uvolnění 
nedochází. 

8. Technická podpora, PC – velmi dobře funguje emailová adresa !ZávadyPC@Panska.cz, 
 kterou využívají učitelé v případě technických problémů při výuce – Jiří Janecký navrhuje 
jednoznačné přidělení správců IT v jednotlivých učebnách (Panská, Štupartská, UU, UM 
atp.), např. prostřednictvím štítků na příslušných PC. 

9. Počítačová grafika a animace – licence programu Adobe Illustrator získávají od tohoto 
školního roku studenti již ve 2. ročníku. 

10. Hodiny v učebnách – nástěnné hodiny byly instalovány do všech učeben, některé kusy jsou 
nefunkční (zpožďují se nebo zastavují, např. v učebně č. 21, č. 2) – pro případnou reklamaci 
není zatím stanovena odpovědná osoba. 

11. Zatemnění tříd – proběhne kontrola učeben a případně školská rada navrhne doplnění 
zatemnění. 

12. Učebna č. 7 – barel na ohřívanou vodu (možný je příspěvek spolku rodičů) dosud nebyl 
instalován. 

13. Zrcadla na toaletách v budově ve Štupartské – zrcadla doplněna nejsou. 
14. SharePoint – v současné době probíhá aktualizace s důrazem na větší přehlednost a 

stanovení kompetencí za jednotlivé sekce. 
15. Erasmus – žáci mají zájem o výměnné pobyty, v současné době v rámci naší školy žádné 

neprobíhají (výjimkou je pobyt v Belgii, ten ale není součástí zmíněného programu). 
16. Zamykání učeben – školská rada znovu upozorňuje na prázdné a nezamčené učebny v době 

polední přestávky nebo po skončení vyučování - do těchto učeben má kdokoli přístup, je 
třeba větší důslednosti učitelů. 

17. Školní kalendář – členové školské rady navrhují vytvoření jednotného školního kalendáře (v 
rámci Teams, bakalářů…?), ve kterém by se zaznamenávala obsazenost tříd, akce uspořádané 
jednotlivými vyučujícími, pronájmy učeben, časy probíhajícího úklidu, popř. další relevantní 
informace, které by napomohly lepšímu organizování jakýchkoli akcí ve škole, a to jak při 
výuce, tak v hodinách mimo výuku. 
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18. Další zasedání školské rady proběhne nejpozději ve druhém pololetí tohoto školního roku, 
v případě nových aktuálních podnětů dříve. 

 

 

 

 

 

………………v.r.…………………… …………………v.r.………………………… 

Ing. Jiří Janecký - předseda školské rady Ing. Šárka Šmejkalová - místopředseda školské rady 

 

 

Zápis provedla Ing. Šárka Šmejkalová      

Dne 10.10.2024 


